
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2017-12-18 
Närvarande. Bo Thorsenius, Annika Karlsson, Anders Dalbert, Thomas 

Johansson, Stig-Åke Almqvist och Christer Johansson. Lars Melert – Tegab   

 Medlemsutveckling 

Medlemsutvecklingen fortsätter positivt och idag har vi 570 anslutningar. På vår hemsida finns 

medlemsanmälningar och fastighetsanslutningsavtal för de som anmäler sig nu.  

 

 Ekonomi 

Bo redogjorde för det ekonomiska läget. Det ser fortfarande positivt ut. Vi har redan hunnit skicka in 

två ansökningar om delutbetalningar av statsbidraget. Efter januaris inbetalning av insatsbelopp 

kommer kassan att räcka några månader till under våren, innan det blir dags att använda vår 

bankgaranti. 

Bo och Christer skickar ut inbetalningsuppgifter av insatsbelopp och medlemsavgift under januari till 

medlemmarna.  

 

 Fortsatt grävning Tegen - Rännsliden. 

Nu startar vi grävningsarbetet vid Tegen och går upp mot Ränsliden. Grävningen slutförs också kring 

Hunnebyn och Backa. Nu har Tegab grävt nära 6 mil. 

Nästa område vi tänkt fortsätta till är området i och kring Dalskog. Vi måste få klart alla 

markupplåtelseavtal och ledningsplaneringen inom område,t innan grävningen kan starta. 

 

 Arbete i vatten 

Christer lämnar upp vårt bild- och kartunderlag för vattenarbete till Melleruds kommun för att få 

klart de dispenser som behövs för arbetet.  

 

 Fortsatt arbete med markupplåtelseavtal 

Thomas och Annika ser över vilka markupplåtelseavtal som saknas.  

 

 TriplePlay 

Styrelsen kommer att skriva under avtalet för TriplePlay innan årsskiftet. Det är några punkter i 

avtalet som behöver förtydligas. 

Christer och Bo ansvarar för arbetet med avtalet. 

 

Nästa styrelsemöte        Måndag 22/1 - 18 18.00 hos  Thomas 

Sammanfattat av Christer Johansson        Bo Thorsenius ordförande   


